
 
 
 
Betreft: commissievragen over BNI‐terrein 
Datum: 19 augustus 2020 
 
 
Geacht college,  
 
De PvdA‐fractie heeft onlangs uit de krant vernomen dat de BNI fabriek zeer waarschijnlijk op korte 
termijn van eigenaar zal gaan wisselen. Gezien het belang van het BNI‐terrein voor de verdere 
ontwikkeling van de Havenstraat, en dus voor de verbinding Centrum‐Haven, volgen wij dit dossier 
nauwlettend. Daarom vooruitlopend op de overdracht hebben wij vast enkele vragen aan u: 
 
1. Zal deze wisseling van eigenaar, naar uw mening,  gevolgen hebben voor de positie van de 
gemeente en met name voor onze plannen t.a.v. de Havenstraat? (zie de plannen in de 
Structuurvisie, diverse rapporten en recent nog de Kustvisie). Zo ja, welke gevolgen verwacht u? 
 
2. Kunt u toezeggen dat de gemeente zo spoedig mogelijk contact zal gaan opnemen met de nieuwe 
eigenaar om hem te wijzen op het cultuurhistorisch onderzoek dat begin dit jaar heeft  
plaatsgevonden? En te vragen naar zijn plannen t.a.v. de diverse bijzondere gebouwen? 
 
3. Bent u bereid om met de nieuwe eigenaar in overleg te treden over de bestemming van het deel 
van het terrein gelegen langs de Havenstraat? Volgens ons heeft het college zich vastgelegd op een 
regisserende rol (zie raadsvoorstel dd. 4‐12‐2018) en doet zich nu een nieuwe situatie en dus een 
nieuwe kans voor. 
 
Wij verzoeken u om beantwoording van onze vragen in de vergadering van commissie Fysiek Domein 
van 2 september a.s..  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Margot Leeuwin 
Raadslid PvdA Huizen 
 


